

Appendix

Cited media articles

MF Dnes 31/5/2017	Václav Klaus. „Snad Trump odolá nátlaku“ 31.05.2017 Mladá fronta Dnes, strana: 10, rubrika: Názory
MF Dnes 5/2/2018: 3	Radka Hrdinová. „Druhá řada stromů“ 05.02.2018 Mladá fronta Dnes, strana: 3, rubrika: Z domova
MF Dnes 13/7/2019: 13	Jan Skopeček. „Zelený krásný zaostalý svět“ 13.07.2019 Mladá fronta Dnes - strana: 13, rubrika: Názory
MF Dnes 1/8/2019	Bedřich Moldan. „Pomalé Česko a změna klimatu“ 01.08.2019 Mladá fronta Dnes
MF Dnes 12/8/2019: title page	Jiří Sládek. „Pryč s masem! Němci zachraňují klima“ 12.08.2019 Mladá fronta Dnes, strana: 1, rubrika: Titulní strana
MF Dnes 27/9/2019	František Strnad. „Babiš v OSN: Klima není vše“ 27.09.2019 Mladá fronta Dnes, strana: 1, rubrika: Titulní strana
Ekonom 25/7/2019: 18	Jan Richter. „Miroslav VOLAŘÍK: Oteplování vínu svědčí, je silnější“ 25.07.2019 Ekonom, strana: 18
Ekonom 12/9/2019	Lukáš Vincent. „Firmy začínají kalkulovat ztráty, které přinesou změny klimatu“ 12.09.2019 Ekonom, strana: 32, rubrika: Další témata - Klimatické změny
DR 5/6/2017	(pd). „Čeští politici Pařížskou dohodu podporují, ve Sněmovně ale její ratifikace ještě potrvá“ 5.6.2017 Deník Referendum, Zpráva, rubrika: Domov
DR 21/8/2019	Ondřej Rut. „Přechod na zelenou energii je v Praze 3 jen začátek“ 21.8.2019. Deník Referendum, komentář, rubrika: Domov
DR 15/8/2019	(josp). „Klimatické hnutí v Německu dále sílí. Zářijovou stávku podpořily i tamní odbory“ 15.8.2019 Deník Referendum, zpráva, rubrika: Svět
DR 5/9/2019	(jk). „Hlasy ANO vyslaly do Uhelné komise popírače změn klimatu Zahradníka z ODS“ 5.9.2019 Deník Referendum, zpráva, rubrika: Domov
DR 21/9/2019	Josef Patočka. „Na cestě do pekla: jak náš ekonomický systém přivedl svět do

	klimatické krize“ 21.9.2019 Deník Referendum, esej, rubrika: Svět
--	--